
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 15.03.2018  
 
Rådmannens anbefaling: 
 

1. Rådmannen finner det ikke nødvendig og heller ikke rett å bruke store ressurser på å gå i 
dybden på alle de tema som listes opp i brevet fra FAU ved Stadsbygd skole. I 
utredningen om framtidas skole i Rissa i 2012 fikk de samfunnsmessige konsekvensene 
stor plass i dokumentet. Men dette var et arbeid som gikk over et år, og der kommunen la 
ned bortimot et årsverk i prosjektledelsen.  

2. Dersom høringsinstansene mener at ulike alternativ får konsekvenser som ikke er godt 
nok belyst i utredningsdokumentet, er det viktig at dette kommer fram i 
høringsuttalelsene. Disse uttalelsene vil følge saken videre i den politiske behandlingen.    

 
Oppsummering av oppvekstutvalgets drøfting: 
 
Oppvekstutvalget ønsker at dokumentet Framtidas skole blir tilgjengelig for høringsinstansene. 
Det samme gjelder den utredningen som ble utarbeidet om sammenslåing av Testmann Minne 
og Vanvikan. Administrasjonen bes om å sørge for dette.  
  
Oppvekstutvalgets vedtak: 
 
Oppvekstutvalget støtter rådmannens anbefaling. Man ønsker at dokumentet Framtidas skole i 
Rissa og utredningen om sammenslåing av ungdomstrinnene ved Testmann Minne og 
Vanvikan skoler blir gjort tilgjengelig for høringsinstansene. 
 
 


